
 

 

 
CDA vragen vragenuurtje raadsvergadering 23 april 2025  

 

Toegankelijkheid zebrapaden voor mensen met een visuele beperking 

Tijdens de cursus Politiek Actief zijn wij erop geattendeerd dat niet alle zebrapaden binnen onze 

gemeente zijn voorzien van geribbelde gidslijntegels. Dit was voor ons aanleiding om een ronde te 

maken langs de zebrapaden in Aalten.  

Het valt ons op dat een aantal is voorzien van geribbelde gidslijntegels, zodat visueel beperkten het 

zebrapad goed kunnen vinden. Maar een heel aantal zebrapaden zijn niet voorzien van geribbelde 

gidslijntegels. 

 

Vragen: 

1. Wat is de reden waarom het ene zebrapad wel een geribbelde gidslijntegel heeft en een 

ander zebrapad weer niet? 

2. Is het niet wenselijk om alle zebrapaden van zulke geribbelde gidslijntegels te voorzien? 

3. Zijn er nog andere middelen beschikbaar om zebrapaden goed ‘zichtbaar’ te laten zijn voor 

mensen met een visuele beperking? Denk bijvoorbeeld aan verlichting voor de mensen die 

slecht zien. 

 

Namens de fractie CDA Aalten-Dinxperlo 

Rianne Deunk 

 

Antwoord: 

1. De fractie van het CDA heeft vragen gesteld over de toegankelijkheid van zebrapaden voor 
mensen met een visuele beperking.  

Wethouder Groters: De gemeente Aalten vindt toegankelijkheid voor slechtzienden een belangrijk 
aspect. We kijken actief bij projecten naar de mogelijkheden om de openbare ruimte toegankelijk te 
maken. Bij de herinrichting van een straat wordt per locatie gekeken of de aanleg van geleide lijnen 
wenselijk en haalbaar zijn. Wij kijken hierbij naar de verkeerssituatie, de inrichting van de omgeving en 
of de locatie onderdeel uitmaakt van een hoofd-looproute. Het is niet automatisch wenselijk om alle 
zebrapaden uit te rusten met geribbelde gidslijn tegels. Er wordt bewust gekozen voor maatwerk. 
Afgestemd op de situatie en op de context. Niet elk zebrapad ligt op een logische route. Naast het 
toepassen van de tegels maken we ook gebruik van andere maatregelen. Denk daarbij aan verlichting 
van de oversteekplaats, daarnaast maken we gebruik van verschillende kleuren tussen stoep en 
rijbaan. Soms zijn er ook natuurlijke gidslijnen aanwezig. Toegankelijkheid vinden we heel belangrijk 
en heeft zeker onze aandacht.  
Mevrouw Deunk: Bij de rotonde ‘Domino’s, is het goed geregeld. Maar als je de rondweg volgt van 
Ludgerstraat tot Jumbo dan zie je eigenlijk nergens opvallende kernmerken. Is het mogelijk dat hier 
nog eens ene keer kritisch naar gekeken kan worden?  



Wethouder Groters: Met reconstructies gaan we hier sowieso naar kijken. Toegezegd wordt dat op 
voorhand ook naar die omgeving zal worden gekeken.  
Mevrouw Diepenbroek: Waarom is het niet overal wenselijk? 
Wethouder Groters: Waar het geen hoofdlooproute is gaan we het niet doen. Soms zijn er meerdere 
plekken. Dan doen we de ene wel en de andere niet.  

 


